
Picture is just for reference, goods in kind prevail, manufacture reserve the right to improve the appearance and functionality and 
upgrades without notice.

Quality warranty: 1 year

Standard Package

Outdoor device  1pcIndoor device  1pcMetal bracket  1pcScrew  3pcUSB cable  1pcUser manual  1pc
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Product Specifications

Display screen

Image sensor

Record mode

Doorbell ring

Micro SD card

IR Led

Motion detection

Power supply

Door thickness

Menu language

Viewing angle

Product size

4.3 inch TFT

1MP

Photo / Video

12 optional chords

Support 1 to 32G

2PCS

1-3M

Rechargeable Battery

35-120mm

English, Chinese

Horizontal 120 ° (diagonal 170 °)

Indoor unit  146x97x20mm

Outdoor unit  61.5x61.5x13.5mm
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2. Record Mode: Photo / Video. When select video, it will consume more power.

3. Motion Detection: On/Off. It will consume more power when motion detection is on.

4. Screen Off Time: 15S/25S/35S/Off. When you select “Off”, it can’t be turn off automatically.

5.Ring On/Off: On/Off. The bell will not ring when you select “Off”.

6. Ringing Type: 12 ringtone for selecting.

Operations

1. Power on:Press the doorbell key or monitor key.

2.Power Off: long press the monitor key for 3 seconds, or press the reset key, or it will turn off automatically 15S/25S/35S after it is turn on

4. Record mode:  Photo and video record mode can be selected in setting menu.

3. Doorbell: When pressing the bell key, the indoor unit will display and ring, at the same time, it will make photo or video.

Photo mode, when pressing bell key or monitor key it will take photos.

Video mode, when pressing bell key or monitor key it will make video. 

7. Ringing Volume: "High", "Medium", "Low" 3 levels for selecting.

8. Date Time: year/month/day/hour/minute/second can be set.

9. Format Disk: all record files can be deleted when you format the memory card.

10.Default Setting: Recover to factory setting.

11. Software Version: information for repairing reference.

5. Take photo/video: press doorbell key, or press monitor key in monitor status.

6. Motion detection:Turn on this function, when something moving within (1-3M) distance from the product, it will turn on and make photo 

7.Enter/exit setting manual: long press menu key (left key) for 3 seconds.

8.Enter record reviewing: long press browse key (right key) for 3 seconds.

or video automatically.
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Step3.Take out the metal bracket (the “UP” arrow on the bracket means upward), pass the FPC cable through the rectangular hole, 
           the right screw through the round of the metal bracket, then, lock the metal bracket with the outdoor unit tightly.

Step4. Connect the FPC cable from outdoor part to the connector of the indoor part (pay attention to the right direction)

Step5. The four slots on the back of indoor part is aligned with four projection on metal bracket and buckle up, then pull down the 
           outdoor part to lock tightly.

Step6. Insert TF card to the indoor unit.

Menu Setup

In the standby status after power on, press menu key for 3 seconds to enter the menu setup interface, then , press left or right key to 
select the item, press monitor key to confirm, press menu key for 3 seconds again to exit.
Menu page include 11 menu setups:
1. Language: Chinese / English

Installation finished.

(FPC cable)

(Screw)

(outdoorunit)

(FPC cable)

(outdoorunit)

(door)

(connector)

(intdoor unit) (door)
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(Step1)(Step2-3)(Step4-5)

Thanks for purchasing the digital door viewer produced by us, in order to help you to use the product in right way, please read this manual 
carefully before using it.

The product picture

Install Instruction

Step 1.According to the thickness of the door to select a suitable bolt, then, screw the bolt into the hole (refer installation icon 1) 

Step 2.Tear off double-side adhesive protective film on the back of the outdoor part, insert the unit barrel together with the FPC cable 
            through the peephole of the door, then stick the outdoor part on door(motion detection is upward, doorbell key is downward) 
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1.LCD display2.Reset key3.Battery charging port4.TF Card slot 

5.Menu key (Left key) 6.Monitor key7.Browse key (Right key)

9.IR LED10.Doorbell key11.Camera 8.Motion detection sensor 

2.记录模式：可设置为拍照或录像模式。录像模式耗电较多，会增加机器的充电频率。

3.移动侦测：可打开或关闭移动侦测功能。移动侦测功能启⽤后，有物体在摄像头前移动时，机器会⾃动拍照或录像。

4.关屏时间：15秒/25秒/35秒/常开，有4项可选。当选择“常开”时，屏幕不会⾃动关闭，直⾄电池电量耗尽。

5.铃声开关：当选择“关”时，按⻔铃不会响铃。

6.铃声选择：有12⾸铃声供选择。

四：功能操作

开机：按室外机⻔铃键或主机监视键。

关机：⻓按监视键3秒钟或点击复位键。

记录模式：本机⽀持拍照和录像两种记录模式，可在菜单中设定。

拍照/录像：按⻔铃键或监视键可拍照/录像。

⻔铃：当访客按下⻔铃键时，室内机响铃、打开显示屏，同时拍⼀张照⽚或开始录像。

进、出菜单界⾯：⻓按菜单键（左选键）3秒钟。

进⼊图⽚浏览界⾯：⻓按浏览键（右选键）3秒钟。

7.铃声⼤⼩：有⾼/中/低供选择。

8.时间设置：可设置年、⽉、⽇、时、分、秒。

9.格式化存储卡：执⾏格式化，可删除所有记录内容。

10.恢复出⼚设置：执⾏恢复出⼚设置，即恢复到出⼚时的默认设置状态。

11.软件版本：⼚家维修时参考⽤。

移动侦测启⽤后会增加机器的功耗。
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五：产品参数

显示屏尺⼨

图像传感器

记录模式

铃声

存储⽅式

红外灯

移动侦测

电源

适合⻔厚

菜单语⾔

成像⻆度

产品尺⼨

4.3英⼨

1MP

拍照、录像

12⾸和弦⾳

TF卡（1-32G）

2颗

感应距离1-3⽶（感应距离和环境温度相关）

内置可充电锂电池（2400mAh)

35-120mm

中⽂、英⽂

⽔平120°（对⻆170°）

室内机  146x97x20mm

室外机  61.5x61.5x13.5mm
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问题1：屏幕出现“摄像头连接失败”或“Camera Connect Fail”

常⻅问题及处理⽅法

处理⽅法：检查室内机与室外机之间的排线连接器是否松动，检查排线是否有裂痕。

若连机器松动，关机后重新将连接器扣接牢固即可。若排线损坏需要联系卖⽅维修。

问题2：屏幕显示“⽆存储卡”或“No Memory Card”, 按⻔铃键⽆法拍照或录像。

处理⽅法：关机，插⼊存储卡或检查存储卡是否损坏。 

问题3：屏幕视频画⾯卡死，画⾯不会更新。

处理⽅法：该问题⼀般是因为排线晃动导致连接器松动引起的。关机并重新扣接排线，然后再开机即可。若⽆法正常关机，

                按复位键后重新开机即可。

问题4：按⻔铃键铃声不响。

处理⽅法：检查菜单设置⾥⾯“铃声开关”项是否关闭了铃声。

六：包装内容

1.室内机   2.室外机   3.⾦属⽀架   4.螺钉3个   5.USB充电线   6.说明书 

整机质保⼀年

图⽚仅供参考，以实物为准，⽣产商保留对产品外观及功能进⾏改进和升级的权利,恕不另⾏通知。
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步骤3：取出锌合⾦挂板（标有"UP"的⼀端朝上），将排线穿过挂板上的⼩⻓⽅形孔，将螺钉卡进挂板上的葫芦孔，拧紧螺

             钉直到挂板和室外机被固定牢固。

步骤4:把排线扣接到室内机背⾯的连接器⺟座上。

步骤5:将室内机背⾯的4个槽对准挂板上的4个凸起卡进去，⽤⼒将室内机下拉⾄锁紧状态。

步骤6:插⼊TF卡，安装完毕。

三：菜单设置

开机后，在待机状态下，⻓按菜单键3秒钟进⼊菜单⻚⾯，按左右键切换选项，再次⻓按菜单键退出设置界⾯。

菜单⻚⾯包含8项：

1.语⾔选择：可将菜单语⾔设置为中⽂或英⽂。

02

（步骤1） （步骤2-3） （步骤4-5）

感谢您购买我司⽣产的智能电⼦猫眼，为了帮助您正确使⽤产品，请在使⽤前仔细阅读本⼿册。

⼀：产品外观图

⼆：安装指南

步骤1：根据⻔的厚度选择⻓度适合的螺丝，把螺丝拧⼊室外机的突杆螺⺟内。

步骤2：将室外机底部防滑垫上的离型纸撕下，将导杆和排线⼀起穿过⻔孔并⽤⼒将室外机贴在⻔上（注意室外机的⽅向：

侦测探头在正上⽅，⻔铃按键在正下⽅。
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1.液晶显示屏 2.复位键 3.USB充电接⼝ 4.TF卡槽 5.菜单键/左选键 6.监视键

7.浏览键/右选键 9.夜视红外灯 10.⻔铃键 11.摄像头
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8.红外传感器

130.00 mm
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